
 

Referat 

Møde med Idrætsledelsen 24/8-2023 

 

Dag og tid: Torsdag den 24. August 2023 kl. 14.00 – 17.00  

Sted: Teams møde  

Praktik: Ordstyrer: Kirsten Pilgaard 

Referent:  Dennis Jensen 

 

Deltagere: Kirsten Pilgaard, Jørgen Hansen, Steen Kragh, Ingolf Trabjerg, 

Erik Pallesen & Robert Sørensen 

DGI-repræsentant Dennis Jensen 

 

   

Punkt Dagsorden: Ansvarlig 

1. Godkendelse af dagsorden Ordstyrer 

Beslutning Vi fik budt velkommen og dagsorden godkendt.  

   

2.  Budgetretningslinjer Ordstyrer 

   

Beslutning Robert er i besiddelse af nogle budgetretningslinjer fra 2019, 

hvor der i udviklingspuljen beskrives at, 50 % af landsdelens 

overskud deponeres i en udviklingspulje som idrætsledelsen 

varetager, de resterende 50 % er disponibel for landsdelene. 

Budgetretningslinjerne fra 2022 er der ændret i, så den siger at 

de sidste 50 % er disponible for landsdelene, såfremt der ikke er 

underskud i udviklingspuljen. Robert mindes ikke at sådan en 

vigtig beslutning har været til afstemning og Dennis kan heller 

ikke finde budgetretningslinjerne fra 2019, eller nogen referater 

hvor det er besluttet.  

 

Kirsten og Dennis undersøger nærmere for at finde det og 

punktet tages op til næste møde igen. 

 

   

3. Opdatering vedrørende den fælles Idrætsledelse Ordstyrer 

    

Beslutning Dennis fortalte om overskrifterne fra det sidste møde omkring 

den fælles Idrætsledelse, det omhandlede blandt andet 

processen, organisering, frivillige kræfter, økonomi, beslutninger 

og kommunikation. Alt sammen noget som der er taget hul på, 

men der skal arbejdes mere med. 

 

Lang dialog om at Idrætsledelsen ikke havde fået nok 

information og mangler noget konkret at komme ud med i 

landsdelene. De mange spørgsmålstegn omkring økonomi og 

sammensætningen af det hele, gør at Idrætsledelsen ikke er 

klædt godt nok på, til at håndtere spørgsmålene fra landsdelene. 

 

Kirsten orienterer om, at de har et møde omkring den fælles 

Idrætsledelse i den kommende uge og har store forventninger til, 

at der kommer de et godt stykke videre, så Idrætsledelsen kan 

blive bedre klædt på til at håndtere det. 

 

Kirsten vil tage det med der er blevet snakket om i dag, til deres 

møde. 

 

Punktet tages op igen til næste møde.  

 

 

   

4. Opdatering omkring de 3 DMer Ordstyrer 



 

Side 2 

    

Beslutning Jørgen Par Hasle. 

 

Bornholm er klar og alt ser fornuftigt ud. 

 

Deltagerantal er over budget, så det er godt. 

 

Jørgen vil gerne at man var garanteret flere kampe til et DM, end 

hvad tilfældet er. Så han kommer med et forslag til vores næste 

møde i Give, som vi skal kigge på. 

 

Kirsten tager præmier med til Hasle og Dennis sender også 

præmier med, Grethe Buus har været så rar at tage dem med 

for os. 

 

Ingolf Hold Give. 

 

Give er klar og alt ser fornuftigt ud. 

 

25 hold tilmeldt, så også over budget. 

 

Erik Enkeltmand Varde. 

 

Varde er klar og alt ser fornuftigt ud. 

 

Dog stadig for få tilmeldte, men tilmeldingen er stadig åben og vi 

forventer at vi lever op til budgettet. 

 

Lidt problemer med noget strøm tilførsel til pladsen, men det 

skal der nok blive styr på. 

 

Forventer bedre toilet forhold end sidste år, da det er tættere på 

banerne. 

 

Ansøgning DM i 2025  

 

Stadig for få ansøgninger, dog er der stadig tid til at søge. 

Dialog om at man kun ansøger 1 år ud i fremtiden fremadrettet 

og DM i hold, måske skal skæres ned til en dag i stedet for 2 

dage. 

 

 

5. Årsmøde 2023 Ordstyrer 

    

Beslutning Budget og invitation til årsmødet er godkendt af Idrætsledelsen 

og klar til at blive sendt ud. 

Årsmødet er kun 1 dag i år, så vi skal være omhyggelige med at 

sætte dagsprogrammet, med de vigtigste punkter. 

Kirsten modtager punkter og forslag fra Idrætsledelse og de 

forslag som Dennis får ind ude fra landsdelene. 

Der er nogle faste ting som skal behandles på årsmødet og disse 

skal selvfølgelig sættes i dagsprogrammet. 

Dennis prøver at finde en dirigent, som ingen relationer har til 

Krocket. 

 

 
6. Spørgsmål Ordstyrer 

    



 

Side 3 

Beslutning Kirsten meddelte at der er en der stopper i regeludvalget og vil 

gerne høre om man skal erhverve en ny eller gå tilbage til det 

gamle, med kun 1 fra hver region. 

Beslutningen fra Idrætsledelsen er, at man går tilbage til det 

gamle, med en fra hver region. 

 

Kirsten spurgte om der var nogen der var interesseret i at 

deltage i Idrættens fællesmøde den 12. november og Erik og 

Jørgen var interesseret.  

 

Ingolf ville gerne at Kirsten inddrog Idrætsledelsen lidt mere i 

tingene og at de var der for at hjælpe hende.  

 

 
7. Næste Møde Ordstyrer 

    

Beslutning Fredag d. 15. september i Give kl. 16.30 

 

Punkter der tages op igen er: 

 

Budgetretningslinjer 

Fælles idrætsledelse 

Forslag fra Jørgen (under evt.) 

Årsmødet 

 

 


